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Nr AO.0002.00010.2024 

 

PROTOKÓŁ nr IV 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 28 maja 2024 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:28 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 15 radnych.  

Obecni radni: 

1. Paweł Boroński 

2. Adam Chorbiński 

3. Piotr Domagalski 

4. Sławomir Kapturski 

5. Joanna Kosińska 

6. Piotr Kowalski 

7. Krystian Lewandowski 

8. Jarosław Maciejewski 

9. Paulina Mielczarek 

10. Jacek Pernal 

11. Alicja Piaskowska 

12. Tadeusz Sawicki 

13. Ewa Szacowna 

14. Mariusz Szczepański 

15. Jacek Tylman 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady IV sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Kleczewie Alicja Piaskowska. Na wstępie powitała wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Radni zostali poproszeni o sprawdzenie quorum.  

15 radnych potwierdziło swoją obecność, co oznacza, iż w sesji wzięła udział wymagana liczba 

radnych do prowadzenia i podejmowania prawomocnych decyzji. Następnie Przewodnicząca  

z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego, który obchodzony jest 27 maja, złożyła wszystkim 

najserdeczniejsze życzenia.   

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zapytała, czy do proponowanego porządku 

obrad ktoś z radnych ma uwagi - nie zgłoszono uwag. W związku z powyższym, 

Przewodnicząca rady poddała pod głosowanie proponowany porządek obrad.  
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z I i II sesji. 

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącej o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym w którym dzieci kończą 6 lat 

w prowadzonych przez Gminę Kleczew publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych; 

b) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej  

w Kleczewie, w trybie bezprzetargowym; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej  

w Kleczewie, w trybie bezprzetargowym; 

d) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Kleczew; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r.; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2024-2030. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z I i II sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poinformowała zebranych, że protokoły  

z I i II sesji były do wglądu w biurze rady, następnie zaproponowała głosowania w sprawie ich 

przyjęcia.  
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Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski, 

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Na początku burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski dołączył się do życzeń 

z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego, następnie przedstawił informację o pracy  

w okresie od 16 marca do 6 maja 2024 roku. Powyższa informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jacek Pernal w nawiązaniu do przedstawionej informacji 

w sprawie podpisania umowy z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o. o. 

na „Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Kleczew od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych”, zapytał czy stawka za odpady pozostanie niezmieniona? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że po przeprowadzonej analizie 

finansowej można stwierdzić, że koszty za odpady w tym roku nie wzrosną.  

Następnie, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Jacek Pernal przypomniał, że w okresie letnim 

odpady biodegradowalne odbierane były raz w tygodniu, następnie zapytał, czy jest możliwość, 

żeby w przypadku wysokich temperatur zwiększyć częstotliwość odbierania odpadów 

biodegradowalnych? 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski wyjaśnił, że częstotliwość odbierania odpadów 

jest normowana przepisami prawa i nie można odpadów biodegradowalnych oraz zmieszanych 

odbierać rzadziej aniżeli raz na dwa tygodnie. Natomiast w roku poprzednim wprowadzono 

praktykę, by zwiększyć częstotliwość odbioru odpadów biodegradowalnych w okresie letnim 

raz na tydzień. Dodał, że z uwagi na zadowolenie mieszkańców, praktyka ta będzie 

kontynuowana również w roku bieżącym.   
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Następnie, radny Paweł Boroński wnioskował o poprawę bezpieczeństwa w ruchu drogowym 

poprzez wycięcie zakrzaczeń przy wyjeździe z ul. Konwaliowej na al. 600-lecia w Kleczewie 

(droga wojewódzka nr 264).  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski zwrócił się do radnych z prośbą, żeby z takimi 

sprawami nie czekali do sesji, a zgłaszali je na bieżąco pracownikom urzędu, którzy będą od 

razu podejmować odpowiednie kroki.   

Ad 5. Informacja przewodniczącej o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje  

i zapytania. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

Radny Jacek Tylman zgłosił wniosek w sprawie oczyszczenia poprzez wycięcie zakrzaczeń 

skrzyżowań dróg powiatowych z drogami wojewódzkimi na terenie gminy z uwagi na 

utrudnioną widoczność podczas wyjeżdżania.  

Radna Powiatu Konińskiego Elżbieta Raźna odpowiedziała, że z uwagi, iż radny zgłosił 

problem już przed sesją, wniosek został przekazany telefonicznie do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Koninie. Następnie, Pani radna powieliła prośbę burmistrza, by tego typu 

sprawy zgłaszać na bieżąco.  

Więcej wniosków i zapytań nie zgłoszono.  

Ad 7a. Dyrektor Centrum Usług Wspólnych w Kleczewie Elżbieta Raźna przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, 

wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym w którym dzieci kończą 6 lat 

w prowadzonych przez Gminę Kleczew publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych. Powyższe uzasadnienie stanowi 

załącznik do protokołu.  

Następnie, Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącą 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej  

w Kleczewie o przedstawienie opinii komisji w powyższej sprawie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady 

Miejskiej w Kleczewie Ewa Szacowna poinformowała, że komisja jednogłośnie, pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radny Tadeusz Sawicki zapytał jaka była stawka przed waloryzacją? 

Dyrektor CUW w Kleczewie Elżbieta Raźna odpowiedziała, że była to kwota 1,30 zł, czyli 

wzrost o 0,14 zł do proponowanej kwoty 1,44 zł.  
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Więcej pytań nie zgłoszono.   

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną  

w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr IV/14/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym 

w którym dzieci kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Kleczew publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7b. Sekretarz Gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej  

w Kleczewie, w trybie bezprzetargowym. Wyjaśniła, że proponuje się wyrazić zgodę na 

wydzierżawienie, na okres 5 lat, części nieruchomości o powierzchni 14,4 m2 z działki  

nr 750/63 (o pow. 10,8546 ha), obręb Kleczew, będącej własnością Gminy Kleczew  

z przeznaczeniem na ustawienie tablicy reklamowej. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik 

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska  Rady Miejskiej w Kleczewie  

o przedstawienie opinii komisji w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Kleczewie Mariusz Szczepański poinformował, że komisja jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną  

w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr IV/15/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w Kleczewie, w trybie 

bezprzetargowym: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7c. Sekretarz Gminy Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej  

w Kleczewie, w trybie bezprzetargowym. Wyjaśniła, że proponuje się wyrazić zgodę na 

wydzierżawienie, na okres 5 lat, części nieruchomości o powierzchni 15,00 m2 z działki  

nr 841/10 (pow. 0,0298 ha), obręb Kleczew, będącej własnością Gminy Kleczew  

z przeznaczeniem na ustawienie tablicy reklamowej. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik 

do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska  Rady Miejskiej w Kleczewie  

o przedstawienie opinii komisji w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przedsiębiorczości i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Kleczewie Mariusz Szczepański poinformował, że komisja jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną  

w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr IV/16/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości położonej w Kleczewie, w trybie 

bezprzetargowym: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7d. Referent ds. infrastruktury drogowej Sebastian Nadolski przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest 

Gmina Kleczew. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie o przedstawienie opinii komisji  

w powyższej sprawie. 
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Przewodnicząca Komisji Samorządowej Rady Miejskiej w Kleczewie Joanna Kosińska 

poinformowała, że komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną  

w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr IV/17/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Kleczew: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 7e. Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawki, z uwagi, że między okresem złożenia 

projektu uchwały, a sesją przyznano środki finansowe z Funduszu Pomocy dla Obywateli 

Ukrainy na realizację zadań oświatowych w kwocie 7.132 zł.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie o przedstawienie opinii komisji  

w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Jacek Tylman 

poinformował, że komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie 

wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr IV/18/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie zmieniającą 

uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2024 r.: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  
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Ad 7f. Skarbnik Gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 

2024-2030. Autopoprawka, która została zgłoszona do zmian w budżecie spowodowała zmianę  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej w załączniku nr 1. W związku z powyższym, Pani 

skarbnik wnioskowała o wprowadzenie autopoprawki w WPF po stronie dochodów i wydatków 

w kwocie 7.132 zł. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu.   

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska poprosiła Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie o przedstawienie opinii komisji  

w powyższej sprawie. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Jacek Tylman 

poinformował, że komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska zaproponowała przegłosowanie 

powyższego projektu uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną 

w projekcie wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania nad uchwałą nr IV/19/2024 Rady Miejskiej w Kleczewie zmieniająca 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2024-2030: 

ZA: 15 (P. Boroński, A. Chorbiński, P. Domagalski, S. Kapturski, J. Kosińska, P. Kowalski,  

K. Lewandowski, J. Maciejewski, P. Mielczarek, J. Pernal, A. Piaskowska, T. Sawicki,  

E. Szacowna, M. Szczepański, J. Tylman) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 0  

Ad 8. Wolne wnioski. 

Radny Krystian Lewandowski złożył wniosek w sprawie modernizacji placu zabaw przy  

ul. Warszawskiej w Kleczewie polegającej na: naprawie ubytków i doposażenie brakujących 

elementów w wyposażeniu placu zabaw lub wymianę stałych urządzeń na nowe, dostosowaniu 

placu zabaw dla osób i dzieci z niepełnosprawnościami, podjęciu działań mających na celu 

zminimalizowanie barier architektonicznych oraz zamontowaniu monitoringu placu zabaw.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że z uwagi na wniosek 

mieszkańca w powyższej sprawie, w poprzednim tygodniu był obejrzeć plac zabaw przy  

ul. Warszawskiej w Kleczewie i stwierdził, że jest tam kilka drobnych rzeczy do poprawy,  

tj. przycięcie gałęzi drzewa nad karuzelą, uszkodzony element przy wejściu na zjeżdżalnię  

i kilka wyłamanych elementów, co zostało już zlecone do naprawy. Dodał, że niedawno 

przeprowadzono przegląd techniczny placu zabaw i stan placu jest dobry. Natomiast odnosząc 

się do zamontowania monitoringu oraz dostosowania placu zabaw dla osób i dzieci  

z niepełnosprawnościami wyjaśnił, że w centralnym miejscu miasta Kleczewa został 



9 
 

pobudowany bezpieczny i dostosowany plac zabaw również dla potrzeb dzieci  

z niepełnosprawnościami.  

Radny Krystian Lewandowski odpowiedział, że zdjęcia, które załączył do wniosku 

potwierdzają, że stan techniczny urządzeń odbiega od przepisów bezpieczeństwa. Dodał, że 

chciałby, by w okresie wakacyjnym żadnemu dziecku na tym placu zabaw nie stała się krzywda.  

Następnie dyrektor OSiR w Kleczewie Anna Jabłońska wyjaśniła, że corocznie na wszystkich 

placach zabaw przeprowadzona jest kontrola, a na wykazach placów zabaw są wskazane 

sprzęty, które są uszkodzone. Dyrektor podkreśliła, że osoba przeprowadzająca kontrole robi 

to w sposób bardzo dokładny. Następnie wyjaśniła, że systematycznie zamawiane są brakujące 

elementy i po kolei przeprowadzane są prace naprawcze. 

Radny Jacek Tylman zgłosił złamany słup trakcji elektrycznej w miejscowości Kalinowiec 

między posesjami nr 10, a 11a. Następnie skierował prośbę do Przewodniczącego Komisji 

Porządku Publicznego, by komisja zwróciła uwagę na poprawę bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu miejscowości Kalinowiec z miejscowościami Danków, Przytuki, Janowo  

i Złotków.  

Radny Tadeusz Sawicki poinformował, że mieszkaniec gminy zwrócił uwagę na problem  

związany z utrudnionym dostępem przez osoby niepełnosprawne do biura radcy prawnego, 

który bezpłatnie udziela porad w budynku wielofunkcyjnym przy ul. Strażackiej 2  

w Kleczewie. 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że z uwagi na fakt, że radca 

prawny przyjmuje na pierwszym piętrze w budynku wielofunkcyjnym, podczas pełnienia 

swojego dyżuru ma przy sobie zestaw kluczy do tego budynku i w sytuacji, kiedy mieszkaniec 

ma utrudniony dostęp na pierwsze piętro, radca prawny zejdzie na parter i przyjmie takiego 

mieszkańca w sali na dole, gdzie nie ma barier architektonicznych, które utrudniałyby swobodę 

ruchu osobom niepełnosprawnym.    

Radny Jacek Pernal poinformował, że mieszkańcy zwracają uwagę na zbyt mało czytelne 

informowanie i rozplakatowanie o zaplanowanych wydarzeniach na terenie gminy Kleczew.  

W związku z powyższym, zaproponował powrócenie do tematu związanego z zamontowaniem 

telebimu na skrzyżowaniu al. 600-lecia z ul. 50-lecia Kopalni Konin w Kleczewie, co 

rozwiązałoby problem, a przy okazji zmniejszyło nakład zamawianych plakatów. 

Dyrektor OSiR w Kleczewie Anna Jabłońska wyjaśniła, że wiele imprez sportowych  

i rekreacyjno-sportowych organizowanych jest wspólnie przez Bibliotekę-Centrum Kultury  

w Kleczewie i Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kleczewie. Na chwilę obecną zostało 

wydrukowanych i rozwieszonych 30 plakatów na terenie całej gminy (Kleczew, Budzisław 

Kościelny, Złotków, Jabłonka i we wszystkich szkołach) informujących o wszystkich 

zaplanowanych imprezach w miesiącu czerwcu, które mają odbyć się na Kleczewskiej Malcie. 

Ponadto, takie informacje zawsze udostępniane są na facebooku gminy i Biblioteki-Centrum 

Kultury w Kleczewie. 

Następnie burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski dodał, że do informowania 

mieszkańców służą także słupy ogłoszeniowe na których zamieszczane są informacje i które to 
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znajdują się na terenie całej gminy oraz Gazeta Kleczewska, która jest dostępna dla wszystkich 

za darmo. Ponadto, niedługo pojawią się banery informujące o wszelakich wydarzeniach na 

terenie gminy.  

Radny Tadeusz Sawicki zapytał czy jest osoba, która monituje stan techniczny oraz utrzymanie 

czystości na przystankach autobusowych będących własnością gminy. 

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że w okresie letnim pracownicy, 

którzy wykaszają trawy wokół przystanków dbają również o ich czystość, a każda usterka 

zgłaszana jest pracownikom urzędu. Następnie po raz kolejny poprosił radnych, że jeżeli 

zauważą problem, by takie sprawy na bieżąco zgłaszać do urzędu.  

Radny Paweł Boroński wnioskował o budowę chodnika prowadzącego od ul. Szkolnej  

w kierunku hali sportowej i żłobka w Kleczewie oraz podjęcia rozmów z PAK KWB Konin  

o wykonanie chodnika wzdłuż ul. Górniczej, prowadzącej od al. 600-lecia w Kleczewie do 

Kleczewskiej Malty.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski odpowiedział, że pierwszy temat zostanie 

przeanalizowany pod kątem możliwości wybudowanie chodnika. Następnie wyjaśnił, że trwają 

prace, by ul. Górnicza została przebudowana wraz z budową oświetlenia i chodnika.  

Sołtys sołectwa Tręby Stare Jarosław Błaszczyk zapytał czy istnieje możliwość zakupienia dla 

sołectw nowych, zamykanych tablic informacyjnych, które przeznaczone byłyby do 

zamieszczania informacji, ogłoszeń czy plakatów. Z uwagi na zamykanie, informacje w nich 

zawarte nie uległyby zniszczeniu przy złych warunkach atmosferycznych i stałyby się ozdobą 

wsi.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski uznał wniosek za zasadny, jednocześnie prosząc 

sołtysów o rozeznanie ile tablic potrzebowałby każdy z sołtysów na teren swojego sołectwa. 

Następnie poinformował, że planowany termin sesji absolutoryjnej to 18 czerwca 2024 r.  

Więcej wniosków nie zgłoszono.     

Ad 9. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Piaskowska, stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła obrady IV sesji Rady Miejskiej 

w Kleczewie. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kleczewie 

Alicja Piaskowska 

 

Protokolant: 

Monika Gołębiowska 

 


